



David Dowdles
Directeur Général Délégué

September 27, 2017

Dear Parents,

Director General's Lectures Series

In a previous role, I initiated a programme of Director General's Lectures designed to give senior students the opportunity to hear distinguished guests speak on a broad range of topics of professional and cultural interest.

I wish to introduce this same initiative at Ecole des Roches with the first Director General's Lecture being delivered on Thursday October 12th, 2017 by Mr Bruno Bisson, Diplomatic Counsellor for the prefect of the Normandy region. This will be followed on Wednesday November 8th, 2017 when we will be addressed by Professor Thomas Froehlicher, former Director General and Dean of Kedge Business School, one of the leading business schools in France. Following the lecture there will be a brief a question & answer session when students will have the chance to address questions directly to the guest speaker.

All senior students are warmly invited and encouraged to join us for these formal talks which will begin promptly at 7:30pm in the school's theatre on the respective dates.

My particular thanks to my colleagues Nathalie André, Claude Dulak and Mathieu Thomas de la Pintièrre for their roles in making this important initiative possible at Ecole des Roches.

Yours sincerely,

David Dowdles
Director General (Délégué)





David Dowdles
Directeur Général Délégué

Verneuil d'Avre et d'Iton, le 27 septembre 2017

CYCLE DE CONFÉRENCES DU DIRECTEUR GÉNÉRAL

Chers parents,

Dans de précédentes fonctions, j'ai mis sur pied un programme de conférences conçu pour permettre aux élèves lycéens de se confronter aux enseignements d'intervenants de haut niveau sur des sujets variés touchant à la culture ou la vie professionnelle.

Je souhaite reproduire cette initiative à l'École des Roches et, pour ce faire, une première intervention aura lieu le jeudi 12 octobre 2017 animée par M. Bruno Bisson, conseiller diplomatique de la préfète de Normandie. Cet événement inaugural sera suivi par une conférence du Pr. Thomas Froehlicher, ancien directeur général de Kedge Business School, l'une des grandes écoles de commerce françaises, le mercredi 8 novembre 2017. À l'issue de chaque présentation, une séquence de questions & réponses permettra aux élèves d'échanger directement avec le conférencier invité.

Tous les élèves du cycle lycée sont chaleureusement invités et encouragés à assister à ces conférences qui auront lieu au théâtre de l'école à partir de 19h30 aux dates précisées ci-dessus.

J'adresse mes remerciements à mes collègues Nathalie André, Claude Dulak et Mathieu Thomas de la Pintièrre qui ont rendu possible l'organisation de ces événements à l'École des Roches.

Bien à vous,

David Dowdles
Directeur Général Délégué

